



# Nanorama BEST-møde

Referent: [John Julius Flounders](#) & [Mads Amidsen](#)

12. Mai 2022

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>2</b>
1.1	Den bløde start, kage og tjanser . . . . .	2
1.2	Opsamling fra sidste møde . . . . .	2
1.3	Fyrværkerifestival d. 27/08 . . . . .	2
1.4	Omstrukturering/optimering af depot og lager . . . . .	2
1.5	Vedtægtsændringer . . . . .	2
1.6	Opdatering om møde med Carlsberg . . . . .	2
1.7	Husk møde i SciTech-Tinget på mandag d. 19/09 kl. 17.15 . . . . .	3
1.8	Grønfest 30/09 . . . . .	3
1.9	VIP/Student Matchmaking 16/09 14:00-16:30 . . . . .	3
1.10	Dimissionsarrangementet d. 23/09 . . . . .	3
1.11	Hyttetur d. 7-9/10 . . . . .	3
1.12	McKinsey X STEM AU Event . . . . .	4
1.13	Nyt på Dagsorden . . . . .	4
1.14	@lkymia's Ølstafet . . . . .	4
1.15	De nye sparetider . . . . .	4
1.16	Ka\$\$ og administration . . . . .	4
<b>2</b>	<b>Kalender</b>	<b>4</b>
<b>3</b>	<b>Evalueringer</b>	<b>4</b>
<b>4</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>4</b>

### 0.1 Tilstedeværende

[Line Bjerregaard Grølsetd](#), [Mathias Feldborg](#), [Line Lund](#), [Rasmus Larsen](#),  
[Torben Severinsen](#) og [John Julius Flounders](#).

## 1 Generelt

### 1.1 Den bløde start, kage og tjanser

- ★ Pelle har ikke kage med :(
- ★ Næste der har kage med er Pelle.
- ★ Line G er ugens rumoprydder. Pelle er næste uges rumoprydder
- ★ Pelle har lukkeansvaret på fredag.

### 1.2 Opsamling fra sidste møde

### 1.3 Fyrværkerifestival d. 27/08

- Har vi fået penge og den rigtige mængde? Som er 1500kr per person så i alt 3000kr Mads Amidsen skal lige svare.

### 1.4 Omstrukturering/optimering af depot og lager

Pelle og Line M har målt op på hylder til rummet og depotet og sender planerne til Anette. To sæt hylder over palderne for drinks er planlagt. Line M har malet nogle planer i powerpoint som ikke er i de rigtige dimensioner men som skal vises til Anette. Der skal rygges på pynteudvalgs ting samt andre ting vi næsten aldrig bruger. Hylderne skal så sættes op af professionelle håndværkere for at være sikre at de holder. Der tales om at købe spikeball som kan lånes i baren og måske bruges til fester. Der skal lige aftales om det skal ske nu i efteråret eller først til forår.

### 1.5 Vedtægtsændringer

-Kirstine har lavet udkast til forslag til vedtægtsændringer (alle ændringer er markeret med rød og ligger i labbook) Alle tilstede værende er enig med de nye regler der blev sat ind af Kirstine. Dog blev der redigeret lidt mht. grammatik til at klarificere enkelte formuleringer. Disse ændringer er markeret med blå i udkastet.

### 1.6 Opdatering om møde med Carlsberg

Pelle kontaktede Carlsberg. Mht. til Julebryg er der blevet bestilt 15 kasser, fordi det er et threshold fås der også merchandise af Carlsberg. Derudover tilbyder Carlsberg, at sende en truck med nisser der synger og leverer Julebryg på selve J-dag hvis den anden fredagsbar skulle sige fra. Nanorama har samme aftale som studenterhuset, dvs. at vi får mere rabat end før. Efter hvert kvarter burde Mads Amidsen se de rabatter/penge der fås tilbage af Carlsberg, der bedes om at få tallene så de kan præsenteres til GF.

### 1.7 Husk møde i SciTech-Tinget på mandag d. 19/09 kl. 17.15

Deltager i mødet på mandag fra BEST er [Line M](#), [Mathias](#) og [John](#).

### 1.8 Grønfest 30/09

[Torben](#) har været i kontakt med Mikkel fra håndværker udvalg for at få fat i en vandre-pokal til stoledans. **Han har sent priser af pokaler til 500kr [Mads Amidsen](#) skal lige godkende den.** Der skal indgraveres Nanoramas yngdigst på pokalens sokkel. Derudover vil det være anden mod første årgang i stole dans. [Line M](#) laver en plan over opgave fordeling. Der skal bestilles drinks og der skal sørges for at pizza kan blive leveret i god tid. Hele festen afhænger af i hvor langt tid iNANO må have åben grundet de nye energispare regler.

### 1.9 VIP/Student Matchmaking 16/09 14:00-16:30

- Fredagsbar fra kl. 16 af som det plejer. Der kommer to tour de fredagsbar forbi den aften. En meget stor gruppe kommer klokken 16:30, den skal rykkes udenfor på gården og så må de komme ind i små grupper. Den anden gruppen kommer 21:10 og er mindre. Efter Matchmaking er slut så skal bord og stole rykkes ind i foyeren igen fra solcelle lab.

### 1.10 Dimissionsarrangementet d. 23/09

-Opdatering fra møde med Morten og Ida

[Line M](#) og [John](#) var til møde med Ida, Morten og Lise omkring dimissions-bar. Der blev aftalt, at [Rasmus](#) skal sætte projektoren op så der kan holdes '3 minute madness' hvor de dimitterede kan præsentere deres specialer. Så der vil være temabar i de første 30 minutter, Ida finder ud af hvem der vil holde 3 minute madness og Morten vil holde en tale. [Line M](#) har designet og bestilt 11 kopper med logo og årstal, en til hver dimitent. Morten vælger nogle bobler som institutet så betaler for men [Line M](#) bestiller. Så vores opgaver er at stille projektor op samt glas med bobler. Derudover må [Torben](#) gerne spørger pynte udvalget om de gider at lave lidt pynt til arrangementet.

### 1.11 Hyttetur d. 7-9/10

[Torben](#) oplyser, at der er et sted at være som er betalt for. Der skal laves et tilmeldnings formula så hurtigt som muligt. Så skal der findes nogle leje til at spille udover ølbowling. Der skal laves en indkøbsliste mht. mad. Alt ligger ifølge Iben (Gkass) ude på labbook. Hytten koster 7200 kr der skal lige findes ud af hvor meget man skal betale **[Mads Amidsen](#) skal lige vudere om der skal tages flere end de 200kr som det plejer at koste mht. at hytten samt mad er bleven dyrere.** [Torben](#) skal dele opgaver ud til BEST således tingene kan blive færdiggjort indtil der tages afsted.

### 1.12 McKinsey X STEM AU Event

Line M har svaret McKinsey at vi gerne vil høre mere om deres event og hvad det specifikt er BEST skal gøre. Der kommer flere informationer af dem i næste uge.

### 1.13 Nyt på Dagsorden

#### 1.14 @lkymia's Ølstafet

BEST er bleven inviteret til @lkymiers Ølstafet, men den ligger på samme dato som grønfest så der kan vi ikke være med.

### 1.15 De nye sparetider

Der ventes stadig på information af hvornår iNANO lukker ned pga. energi sparing. Ida giver os besked så snart hun har fået noget at vide.

### 1.16 Ka\$\$ og administration

## 2 Kalender

- VIP/Student Matchmaking 16/09
- Dimissionsarrangement 23/09
- Grønfest 30/9
- Debatmøde 5/10
- Hyttetur 07-09/10
- Generalforsamling 12/10
- BEST-bar 14/10

## 3 Evalueringer

Ingen evalueringer pga DKs støreste

## 4 Eventuelt

- Ski udvalget vil gerne holde after-ski bar. Det skal ifølge Line G som også er forkvinde for Ski udvalget ske indtil klokken 21 på J-dag. Der skal Være jægermeister, vodka og redbull. Hvis musik udvalg gider kan de godt lave en abriess ski playliste. Line G sender en mail til Line M så det kan tages op som et punkt til et fremtidigt møde.

- BEST skal ikke gøre noget ved at rus-Christine kun er 17 mht. salg af alkohol i baren. Det må hun selv stå ansvar for.
- Gref bliver nød til at betale for hans mistede nøgler. **Mads skal lige sige til hvor meget og sende en regning ud til ham.** Han mangler at aflevere en S og en C nøgle.
- **John** skal lige spørge Ida hvad der er sket med whiteboards nede i foyeren og om de kommer tilbage.
- **Line G** laver opslag om at det kommer til at larme i læsesalen pga. at køleskabene skal lagres der i et stykke tid